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Községi Önkormányzat 
 
Völcsej       
 
12/2019. 
 
 
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: 2019. december 27-én a Kulturotthon épületében megtartott közmeghallgatáson.   
 
Jelen vannak: Szőke Attila polgármester 
                       Hetzer Tamás Sándor alpolgármester        
                       Horváth Kornél         
                       Pfeiffer László  
                       Szőke Csaba Árpád képviselők  
                       Lukács Antal Györgyné jegyző  
                       42 fő választópolgár  
 
                        
Szőke Attila:köszönti a közmeghallgatáson megjelenteket megállapítja,hogy a képviselő- 
testület tagjai teljes létszámban megjelentek,így az  ülés határozatképes, azt megnyitja. 
 
Szőke Attila a napirendekre az alábbi határozati javaslatot teszi: 
  
Völcsej Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi napirendi pontokat fogadja 
el a mai ülésén: 
 
1.)Tájékoztató az önkormányzat 2019.évi munkájáról és következő évi terveiről  
 
2.) Tájékoztató a 2018.évi adóigazgatási tevékenységről  
 
3.)Beszámoló a Lövői Közös Önkormányzati Hivatal 2019.évi működéséről 
  
4.) A képviselő-testület 2020.évi munkatervének elfogadása                    
 
5.)Egyéb feladatok 
 
Határidő: Azonnal 
 
Felelős: Szőke Attila polgármester  
 
 
A jelenlévők a javaslattal egyetértettek. 
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A képviselő-testület egyhangulag az alábbi határozatot hozta: 
 
70/2019.(XII.27.) határozat: Völcsej Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 
napirendi pontokat fogadja el a mai ülésén: 
 
1.)Tájékoztató az önkormányzat 2019.évi munkájáról és következő évi terveiről  
 
2.) Tájékoztató a 2018.évi adóigazgatási tevékenységről  
 
3.)Beszámoló a Lövői Közös Önkormányzati Hivatal 2019.évi működéséről 
  
4.) A képviselő-testület 2020.évi munkatervének elfogadása                    
 
5.)Egyéb feladatok 
 
Határidő: Azonnal 
 
Felelős: Szőke Attila polgármester  
 
 
1.)Tájékoztató az önkormányzat 2019.évi munkájáról és következő évi terveiről  
 
 
Szőke Attila: a 2019.évi költségvetésünket 54 M Ft bevétellel és kiadással fogadtuk el,melyben 
a közművagyonunk is szerepelt. Előző évi maradványunk 15 M Ft volt. 
2019.december végét 84 M Ft-tal zártunk,a közel 31 M Ft-os növekedést az elnyert  
támogatások adták. 
 
Az idei évben a szociális támogatásaink az alábbiak szerint alakultak: 
 
Iskolakezdési segélyt 46 családnak adtunk gyermekenként 10 000 Ft-os összegben. 
Egy családnak adtunk újszülöttek támogatását, három családnak rendszeres gyermekvédelmi 
kedvezményt,2 fő részére Bursa Hungarica Felsőfokú ösztöndíj támogatást állapítottunk meg.  
Három család kapott rendkívüli települési támogatást összesen 90 E Ft összegben. 
 
Az idei évben benyújtott valamennyi pályázatunk nyert,igaz egyre az orvosi eszközök 
beszerzésére csak 5 483 Ft-ot kaptunk.Az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések 
támogatására 14 909 016 Ft támogatást nyertünk melyhez 15 %-os saját forrást kell 
biztosítanunk. Ennek keretében a Fő utca 4-38,és a Fő utca 79-99 számú házak előtti 
járda kerül felújításra. A Magyar Falu Program keretében Kistelepülések járda  
építésének, felújításának anyagtámogatására (Fő utca 1-4 ) 3 890 368 Ft összeget nyertünk. 
Szintén ezen program keretében 10 999 994 Ft támogatást nyertünk a Falu és tanyagondnoki  
szolgálat támogatására ,falubusz beszerzésére. Az idei pályázatoknál helyi vállalkozást is 
bevontunk a kivitelezési munkákba. A község túlsó déli oldalán betonos járdát építettünk ki az 
előző években, mert ehhez adtak támogatást. A falu északi oldalán lévő járdát már térkövesen 
alakítjuk ki,a járda szélessége 1,1 m mely a későbbiekben kialakításra kerülő kerékpárút 
paramétereit is figyelembe veszi. A járda felújítások egy részét már megkezdték a vállalkozók, 
de a rossz idő miatt ezek csak tavasszal folytatódhatnak.           
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Kéri a lakosságot a felújításra kerülő szakaszok melletti területeket  ne ültessék be virággal  a 
munkák elvégzéséig, így tudjuk megóvni ezeket. 
 
Várhatóan a Magyar Falu Program keretében a jövő évben is folytatódik a járda felújítás 
támogatása, és ezzel a kiépítése is.  
 
A falubusz megvásárlására közel 11 M Ft támogatást kaptunk. A buszt már megrendeltük,  
2020 március és áprilisban megérkezik, ezt fel kell még szerelni az előírt felszerelésekkel, 
így várhatóan 2020.júniusában vehetjük  át a gépjárművet.   
 
Országgyűlési képviselőnk bejelentette,hogy 180 M Ft összegben új utat építenek a faluban 
2020 vagy 2021.évben. 
 
A községben működő egyesületeket (Tűzoltó Egyesületet és Horgász Egyesületet )  
támogattuk, ezeken kívül a Népdalkörnek is biztosítottuk 50 E Ft-ot.A Tűzoltó Egyesület 
kérelmére gépjármű beszerzésére plusz támogatást is állapított meg a képviselő-testület. 
Önkormányzatunk támogatta az egyházközséget a templom és a kápolna felújítását. 
Az egyházközség részére a völcseji templomban 3 db zászlót helyeztünk el önkormányzati 
beszerzéssel. A zászlótartókat saját költségemen biztosítottam.  
 
Az idei évben az alábbi rendezvényeink voltak: Gyermek- és családi napot, nyárbúcsúsztató  
batyus bált, mikulásnapot, adventi gyertyagyújtásokat, zászlószentelést, nyugdíjasnapot 
tartottunk. A nyugdíjas napunkra a faluból elszármazottakat is meghívtuk, itt volt a 96 éves 
Fekete Jánosné is. Az idei évben falunapot nem tartottunk.  
 
A 2020 évi terveik: a következő évben az elnyert szakaszokon folytatódnak a  
járdafelújítások, ezen kívül a Magyar Falu Program keretében újra pályázunk a megmaradt 
szakaszok felújítására is. Az egyik járdaszakasznál magánszemélyekkel kell egyeztetnünk 
annak érdekében, hogy a járdát meg tudjuk építeni. 
 
Igéretet kaptunk arra,hogy Lövő és Völcsej között kerékpározható járdaszakasz épülhet  
majd kormányzati támogatással a következő években. 
 
Jövőre tervezzük a temető kerítés északi oldalának a megépítését, ezen kívül a ravatalozó előtti 
előtető elkészítését is. Természetes igyekszünk kihasználni a Magyar Falu Program 
keretében megjelenő pályázati lehetőségeket is. 
 
Kérdések,hozzászólások:  
 
Kéry Katalin: gratulál az elnyert támogatásokhoz,és az országgyűlési képviselőnk által  
bejelentett nagy beruházáshoz. 
 
Tájékoztatja a megjelenteket arról, hogy a Plébánia épület felújítását a falu összefogásával 
tudták elvégezni, ebbe az önkormányzat, a civil szervezetek és a lakosság is beletartozik. 
A Plébánia épület felújításához a pályázati források elnyeréséhez az önkormányzat segítségét 
kéri. 
Elmondja,hogy a járda melletti közterületi szakaszok több helyen rendezetlenek, nem lehet a 
kinyúló fák ágai mellett elmenni a járdán. Vannak olyan személyek akik a járda  
tisztántartását sem végzik el, szükség lenne valamilyen önkormányzati határozatra, amely 
előírná ezek elvégzését. 
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Elmondja,hogy édesanyaja elhalálozásakor a ravatalozó nem volt kitakarítva, ez kinek a  
feladata ? 
A templomba elhelyezett zászlókon álláspontja szerint varráshiba van, ezeket meg kellene  
nézni,felajánlja ezekhez a segítségét is. 
 
Megköszöni a Tűzoltó Egyesület tagjainak a lomtalanításban végzett önzetlen segítségét.    
A kulturotthon és a templom előtti betonvirágládák már nem szépek, nem lehetne-e ezeket 
elszállítani onnan ? 
 
Tóth Dezsőné:a kápolna felújításáról szóló cikkben úgy írtuk, hogy önerőből épület, mivel 
ehhez nem kapott pályázati támogatást az egyházközség. A felújítás költségét  
az önkormányzat, a civil szervezetek és lakosság együttesen biztosította, ezért épült önerőből. 
 
Az óvoda és iskola 2005-ben már bezárt nem lehetne újra indítani az intézményeket, hiszen  
a gyermeklétszám folyamatosan nő a faluban,és azóta ezek a helységek üresen, kihasználatlanul 
állnak. Álláspontja szerint a gyermekek összefogása fontos lenne, a közösségépítés miatt 
szükség lenne egy felkészítő személyre.A gyermekek részvételével a rendezvényeink is 
színvonalasabb lehetnének. Álláspontja szerint az üres épületekkel már kezdeni kellene 
valamit. 
 
Néhány mondatban tájékoztatja a lakosságot a völcseji könyvtár ez évi működéséről. 
Elmondja, hogy a könyvtárra éves szinten 570 E Ft központi támogatást kapnak, melyet 
könyvekre, rendezvényekre és működésre fordíthatnak. 
Az önkormányzat a könyvtáros tiszteletdíját és a helységet biztosítja. Minden településen már 
működik nyugdíjasklub, nálunk is lenne igény erre, kéri az önkormányzat segítségét ehhez.   
 
 Megköszöni, hogy a kulturotthon előtti térről a köveket elhelyezték, ezáltal a balesetveszélyt 
megszűntették. Kéri a biciklitároló áthelyezését is, mivel a könyvtárba egy kerekesszékes  
személy is jár, ez nehezíti a rámpán való feljutását. 
 
Néhány mondatban tájékoztatja a jelenlévőket a Völcseji Népdalkör ez évi tevékenységéről, 
rendezvényeikről, a versenyeken történő fellépéseikről. Elmondja,hogy a rendezvényeik előtt 
több plakátot is kihelyeztek, de ezeket sorra letépték, szükség lenne egy olyan hirdetőtáblára 
ahova civil szervezetek is helyezhetnének el felhívást. Megkérdezi szabad-e a buszmegállókban 
plakátokat kiragasztani ? 
 
Tóth Judit: megkérdezi tervezi-e az önkormányzat valamelyik intézmény visszaállítását, 
hiszen a gyermeklétszám folyamatosan nő a faluban. 
Működik egy Völcsej község nevű oldal a Facebookon,egy hozzászólásom miatt engem és  
a férjemet is letiltottak ezt ki működteti ?  
 
Zsebők Márton: az árkok felújítása, rendbetétele mikor várható ?  
 
Boros Béláné: köszönetet mond az önkormányzatnak az időseknek nyújtott segítségért. 
 
Tóth Jánosné: megköszöni a völcseji Tűzoltó Egyesület munkáját, Szőke Csaba  
vállalkozásának a templom melletti vízóraakna kimarkolásánál végzett segítségét. 
Köszönetet mond a falugondnoknak az idős beteg személyek elszállításáért.  
Köszönetet mond a Völcseji Népdalkör tagjainak az adventi szép rendezvényekért,  
és a megjelentek megvendégeléséért. 
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Kovács Tibor: Nagy Istvánék melletti telek továbbra is rendezetlen,miért nem tudnak ezzel már 
kezdeni valamit ? 
A falu végén leégett ház a faluképet rontja,ezt miért nem bontják már le ? 
A faluvégi buszvárót az autók parkolása miatt nem lehet használni, kérem ezügyben is  
az intézkedésüket. Itt a buszmegállónál az összetört virágcserepek eltakarításáról sem  
gondoskodott a tulajdonos, kérem a segítségüket ehhez is. 
 
Mihalicz István: nagyobb temetéskor a temető melletti parkoló kevés,szükség lenne ennek 
bővítésére,több gyűrű lehelyezésére. 
 
Jó lenne ha a templom melletti parkolóba is az útról le lehetne hajtani, ide is lehetne gyűrűket 
lehelyezni. 
 
A házunk melletti közön, úton van egy betonoszlop, mely nehezíti a nagyobb gépjárművekkel  
való közlekedést. Jó lenne ha ezt eltávolítanák innen, hiszen már nincs rendeltetése.   
  
Balics Szabolcs: tájékoztatja a jelenlévőket a völcseji Önkéntes Tűzoltó Egyesület  
2019. évi munkájáról, az alábbiak szerint: Gyermek és ifjúsági csapatot szerveztünk, melyben 
nem csak helybeliek, de más településről is járnak. Három verseny meghívásunk volt, 
ezeken jól szerepeltek tagjaink. 
 
Jelenleg még hagyományőrző egyesületként működünk, de egy új autó beszerzésével  
már a vonulós egyesület kritériumainak is megfelelünk, ezt szeretnénk is elérni. 
Több vizsgát is letettek tagjaink a színvonalasabb munka elvégzése érdekében. 
Sikeres tűzoltóbált rendeztünk, ennek bevételét a kápolna felújítására ajánlottuk fel. 
 
Szőke Attila reagál a felvetésekre: 
 
A Plébánia épület felújítására vonatkozó pályázatnál önkormányzatunkkal történő egyeztetés 
elmaradt, és csak kisebb összegű támogatásra kellett volna igénylést benyújtani, ezáltal a 
támogatási esélyeik is jobbak lettek volna. 
 
A közterületek rendbetételére jogszabályi kötelessége az ingatlantulajdonosoknak, erről 
helyi rendelet is rendelkezik,ez a régi járdákra is vonatkozik, és nem szükséges ennek újra 
a szabályozása. 
 
Korábban a hozzátartozók rendezték a ravatalozót, most a takarítás az önkormányzat 
alkalmazottjának a feladata.A virágládák áthelyezéséről a képviselő-testületnek kell dönteni. 
 
A templomba elhelyezett zászlókat megnézetjük, famerevítéssel megoldható-e a probléma,ha 
nem, keresünk más megoldást. Az alpolgármester úr volt a zászló elhelyezésének a 
kezdeményezője, így vele együtt vállaljuk a zászlók rendezését. 
 
Az intézmények visszaállítását nem tervezzük, most még van gyermek, de néhány év múlva 
nem biztos hogy nő a számuk, hiszen az idén is csak egy családnak adtunk újszülött támogatást. 
Több évig működtettük évi 3 M Ft-os ráfordítással a konyhát, mely csak veszteséget termelt, 
nem szeretnénk így járni más intézménnyel. 
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Az iskola és óvoda épületét egyenlőre nem tudjuk felújítani, hasznosítani, mivel a szomszéd 
lakókkal már 3 éve pereskedünk. Amikor ez lezárul, mindent megteszünk ennek hasznosítása 
érdekében. Korábban is pályáztunk az épület felújítására, de emiatt kellet visszavonni azt. 
 
Nyugdíjas klub létrehozásának nincs akadálya, ehhez a helyiséget biztosítjuk. 
 
A kerékpártároló helyét keressük már, valószínű az utcára kerül majd ki. 
 
A Völcsej község nevű oldalt egy magánszemély működteti, ehhez az önkormányzatnak nincs 
beleszólása. Jövő évtől tervezzük a települési portál elindítását, melyet önkormányzatunk 
működtet majd. 
 
Az árok karbantartása az ingatlan tulajdonosainak feladata. Várhatóan a csapadékvíz  
elvezetésére vonatkozó pályázattal, azon elnyert támogatással az árkok egy része lefedésre 
kerül településünkön. 
 
Nagy Istvánék melletti telek közterületi részét az egyik tulajdonos rendezi,a belső rész mivel 
négy személy tulajdona elhanyagolt. Két tulajdonos külföldön tartózkodik, úgy tudom velük 
nem tudnak megegyezni a tulajdonostársak. 
 
A faluvégi buszvárónál parkoló autókat a rendőrség felé már többször bejelentettük, de mivel 
a járdán nem állnak az autók a rendőrség sem tud tenni semmit ennek megszűntetése 
érdekében.  A virágcserepek eltakarítása ügyében a szükséges intézkedéseket megtesszünk. 
 
A temetőnél a parkolási lehetőség bővítését kerítés rendbetétele után tervezzük. 
Úgy gondolom a templom melletti árok lefedése pályázati támogatással majd meg fog 
oldódni. 
 
A közi úton lévő betonoszlop felszedését a másik szomszéd nem szeretné, ezért nem 
intézkedtünk az ügyben. 
 
Lukácsné reagál néhány felvetésre: 
 
A nyugdíjas klub megszervezését maguknak a tagoknak kell felvállalni, ehhez az 
önkormányzat az érintett lakosok listáját megadja, illetve a helyiséget, és igény esetén a 
támogatást is biztosítja. Más településen is így hozták létre ezeket. 
 
A leégett házzal kapcsolatosan mindkét soproni építési irodát megkerestük és kértük a bontás 
elrendelését. Sajnos egyik hatóság sem nyilvánította balesetveszélyesnek az épületet,ezért 
nem rendelték el a bontástá. A magánszemélyt az épület lebontására felszólítottuk írásban,és 
szóban is kértük ennek elvégzését. A házon volt biztosítás, de a tulajdonos a 
biztosítótársasággal perben áll, saját forrásból pedig nem képes lebontani az épületet.  
 
 
2.) Tájékoztató a 2018.évi adóigazgatási tevékenységről  
 
Lukácsné: tájékoztatja a megjelenteket arról, hogy a napirend előadója családi okok miatt nem  
tudott a mai ülésen megjelenni. Ismerteti az adóigazgatási tevékenységről szóló beszámolót. 
 
                                          (írásos előterjesztés csatolva ) 
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A napirendhez kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Szőke Attila az alábbi határozati javaslatot teszi: 
 
Völcsej Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2018.évi adóigazgatási  
tevékenységről szóló tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja. 
   
Határidő: Azonnal  
 
Felelős: Szőke Attila polgármester 
              Lukács Antal Györgyné jegyző           
 
A jelenlévők a javaslattal egyetértettek. 
 
A képviselő-testület egyhangulag az alábbi határozatot hozta: 
 
71/2019.(XII.27.) határozat: Völcsej Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a  
2018.évi adóigazgatási tevékenységről szóló tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint 
elfogadja. 
   
Határidő: Azonnal  
 
Felelős: Szőke Attila polgármester 
              Lukács Antal Györgyné jegyző           
 
 
 
3.) Beszámoló a Lövői Közös Önkormányzati Hivatal 2019.évi működéséről 
 

( írásos előterjesztés csatolva ) 
 
 
 A napirendhez kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Szőke Attila az alábbi határozati javaslatot teszi:      
 
Völcsej Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Lövői Közös Önkormányzati Hivatal 
2019. évi működéséről szóló beszámolót az előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja. 
 
Határidő: Azonnal                 
 
Felelős: Lukács Antal Györgyné jegyző  
 
 
A jelenlévők a javaslattal egyetértettek.  
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A képviselő-testület egyhangulag az alábbi határozatot hozta: 
 
72/2019.(XII.27.)határozat: Völcsej Község Önkormányzatának Képviselő-testülete  
                                             Lövői Közös Önkormányzati Hivatal 2019.évi működéséről  
                                             szóló beszámolót az előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja. 
 
                                             Határidő: Azonnal  
 
                                             Felelős: Lukács Antal Györgyné jegyző 
 
 
4.)A képviselő-testület 2020.évi munkatervének elfogadása  
 
Szőke Attila: ismerteti a képviselő-testület a 2020.évi munkatervét. Elmondja, hogy 
a terv a kötelező napirendi pontokat tartalmazza, természetesen a felmerülő egyéb ügyeket a  
képviselő-testület megtárgyalja.   
 
A napirendhez kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
 
Szőke Attila az alábbi határozati javaslatot teszi: 
 
Völcsej Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2020. évi munkatervét az 
előterjesztésben foglalt tartalommal elfogadja. 
 
Határidő: Folyamatos         
 
Felelős: Szőke Attila polgármester 
               
 
A jelenlévők a javaslattal egyetértettek. 
 
A képviselő-testület egyhangulag az alábbi határozatot hozta: 
 
73/2019.(XII.27.)határozat: Völcsej Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a  
                                             2020. évi munkatervét az előterjesztésben foglalt tartalommal 
                                             elfogadja. 
 
                                             Határidő: Folyamatos  
 
                                             Felelős: Szőke Attila polgármester 
 
 
 
5.) Egyéb feladatok  
 
Lukácsné: tájékoztatja a jelenlévőket arról, hogy a Sopron Térségi Hulladékgazdálkodási 
Önkormányzati Társulás Társulási Tanácsa a 2019. december 12-én megtartott alakuló ülésén 
elfogadta a Társulás Társulási Megállapodását. 
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A Magyar Államkincstár törzskönyvi nyilvántartásához szükséges, hogy a Társulási  
Megállapodást a Társulás tagjainak képviselő-testületei minősített többséggel elfogadják. 
Kérik, hogy a csatolt Társulási Megállapodást szíveskedjünk a képviselő-testület elé terjeszteni, 
és minősített többséggel elfogadtatni. 
 

Ismerteti a módosított Társulási Megállapodásban bekövetkezett változásokat a jelenlévőknek. 

A napirendhez kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Szőke Attila az alábbi határozati javaslatot teszi: 
 
Völcsej Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Sopron Térségi Hulladékgazdálkodási 
Önkormányzati Társulás módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Társulási  
Megállapodását az előterjesztésben foglalt tartalommal elfogadja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a Társulási Megállapodás aláírásával. 
 
Határidő: 2020.január 10. 
 
Felelős: Szőke Attila polgármester  
 
A jelenlévők a javaslattal egyetértettek. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi  
határozatot hozta: 
 
74/2019.(XII.27.) határozat: Völcsej Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Sopron 
Térségi Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás módosításokkal egységes szerkezetbe 
foglalt Társulási Megállapodását az előterjesztésben foglalt tartalommal elfogadja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a Társulási Megállapodás aláírásával. 
 
Határidő: 2020.január 10. 
 
Felelős: Szőke Attila polgármester  
 
Lukácsné: a képviselő-testület a Tóth Dezsőnét bízta meg könyvtári és közművelődési 
feladatok ellátásával. Tiszteletdíját havi 15 000 Ft-ban állapította meg. 
A megbízási szerződése 2019. december 31-el lejár, így a feladatok zavartalan ellátása 
érdekében annak meghosszabbítása szükséges. 
                                                                                                                             
 
Hozzászólás:  
 
Szőke Attila : javaslom a feladatok ellátásával továbbra is Tóth Dezsőnét bízzuk meg, 
tiszteletdíját havi 20 000 Ft-ra javaslom felemelni.  
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Szőke Attila az alábbi határozati javaslatot teszi: 
 
Völcsej Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 2020. január 01-től –  
2020. december 31-ig a könyvtári és közművelődési feladatok ellátásával Tóth Dezsőnét 
bízza meg. 
 
A képviselő-testület a megbízási díját havi 20 000 Ft állapítja meg. A képviselő-testület 
megbízza a polgármestert határozat közlésével. 
     
Határidő: 2020.január 10. 
  
Felelős: Szőke Attila polgármester   
              Lukács Antal Györgyné jegyző 
 
 
A jelenlévők a javaslattal egyetértettek. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi  
határozatot hozta: 
 
75/2019.(XII.27.) határozat: Völcsej Község Önkormányzatának Képviselő-testülete  
2020. január 01-től – 2020. december 31-ig a könyvtári és közművelődési feladatok 
ellátásával Tóth Dezsőnét bízza meg. 
 
A képviselő-testület a megbízási díját havi 20 000 Ft állapítja meg. A képviselő-testület 
megbízza a polgármestert határozat közlésével. 
     
Határidő: 2020.január 10. 
  
Felelős: Szőke Attila polgármester   
              Lukács Antal Györgyné jegyző 
 
 
Szőke Attila: a lakosság részéről kérés érkezett a virágládák áthelyezésével kapcsolatban. 
Javaslom a Fő utca 5.számú ház előtti buszfordulóhoz kerüljenek ezek elhelyezésre, így a 
ház előtt parkoló autók száma csökkenni fog. Több lakossági panasz érkezett arra, hogy többen  
a buszvárók előtt parkolnak, így az ide évben mindenképpen megoldást kell keresnünk arra, 
hogy a buszvárók elé ne lehessen parkolni. 
 
Szőke Attila az alábbi határozati javaslatot teszi: 
 
Völcsej Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz,hogy az önkormányzat  
tulajdonában lévő beton virágládákat a Völcsej, Fő utca 5.számú ház előtt lévő  
buszöbölbe helyezi át. A képviselő-testület az idei évben megoldást keres arra, hogy a  
buszvárók elé ne lehessen parkolni autókkal. 
 
Határidő: 2020.november 30. 
 
Felelős: Szőke Attila polgármester 
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